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Styrelsemöte 2022-10-18 16:15 -
Protokoll
18 oktober / KL. 16:15 / HB203

Ordförande: Filippa Hanna
Vice Ordförande: Fredrika
Ehrnholm
Kassör: Eline Frost

Ledamot: Salina Söderberg
Ledamot: Wilma Löfgren
Ledamot: Frida Endertorp
Ledamot: Valdemar Linhem
Ledamot: Sofia Njurin
Ledamot: Alva Apelqvist
Ledamot: Saga Olsson
Ledamot: Ella Almroth
Ledamot: David Nilsson
Ledamot: Emmy Risberg
Ledamot: Lollo Aurell
Ledamot: Levi Andersson
Ledamot: Maya Lundgren
Ledamot: Julia Viklund
Ledamot: Stina Fernlöf
Ledamot: Jazz Timmerman Adel
Ledamot: Frida Långström
Ledamot: Elina Stenersen
Ledamot: Dorothea Clason
Ledamot: Matilda Andersson

Formalia
F1 Möte öppnas

F2

Val av sekreterare: Valdemar Linhem

Val av justerare: Levi Andersson

F3 Fastställa föredragslista: Föredragslistan godkänns



Information

I1 Gå igenom föregående protokoll

Detta är ordförandens uppgift.

I2 Nytt från HumSek
Representant inom HumSek tar upp eventuell info

I3 Nytt från SAMO
SAMO tar upp eventuell info

I4 Ekonomisk rapport
Kassör tar upp eventuell info

Diskussion

D1 Skrivartävling
Filippa vill slänga in en stackars förstaårselev till vargarna för att lära sig till framtida

skrivartävlingar
Stina och Jazz känner sig sugna

D2 Halloween fest
Det har varit “panik hallå” men Electra är säkrad till någon mån. Oklarhet kring hur

länge vi kan vara ensamma i lokalen.
Electra vill säkra vinst för x antal besökare och vill att vi bokar exempelvis en

välkomstdrink till alla.
Eline föreslår att istället boka Tryggheten eller en kvarterslokal för att inte behöva

förbeställa, kunna vara där längre och inte behöva sälja biljetter till högre pris.
Deadline för att vara klara med planeringen och bokningar föreslås vara på torsdag.
Ett förslag om att subventionera förbokningen av drinkar med 45kr per biljett. (45 x

70 = 3150)

D3 Poesikväll
Väven har kontaktats, de tar 3000 för att boka en lokal för en halvkväll. Det finns

ingen möjlighet att ta med egen mat utan den måste ordnas genom kulturbageriet.
Andra alternativ som läggs fram är Tryggheten, Rött (förmodligen dyrt), Rouge,

Bokcaféet,



D4 Overaller
Diskussion kring huruvida vi skall beställa en extra medium till en senare beställning

som kommit in via instagram eller sälja en extra overall som ligger i förrådet.
Ett förslag om att köpa loss overallerna som ligger i vårt förråd.

D5 Förrådet
Eline säger till på skarpen att vi inte ska slänga skräp i förrådet.
Alla hyllor i förrådet har märkts med vad som ska stå vart och vad som tillhör vem.
Eline ska ta med oss på utflykt till förrådet för att visa var allt ska stå.

D6 Styrelseträ�
Salina föreslår att vi ska hålla en styrelseträff för att lära känna varandra inom

styrelsen. Förra årets styrelseträff dissades av största delen av styrelsen.
AW-känsla. Bowling? Laserdome? Elines kille jobbar på Megazone och kan kanske

erbjuda något.
Eline kollar och återkommer.

D7 Skrivarcirklar
Fredrika vill lyfta diskussion kring om vi vill återuppliva skrivarcirklarna.
Tidigare har det varit dålig uppslutning (förutom den om Erotik).
Förslag om att göra de mer “eventiga” med tema och mer utspritt för att få mer

engagemang.

D8 Folkets Bio
Vår kära Miranda har mejlat Filippa ett mejl som inleddes med “Halloj i stugan” och

information om en kommande film och erbjudande till samarbete. Det fanns också en jättefin
“här kan ni läsa mer” länk i mejlet som Filippa lägger in i discord. Filmen har premiär den 4e
november.

Ett förslag framkom om att gå tillsammans som ett event (jättemysigt).
Levi, Lollo, Fredrika och Matilda erbjuder sig att sitta i en eventgrupp för samarbete

med Folkets Bio.

Beslut

B1 Beslut Overaller
Styrelsen beslutar att köpa loss overallerna för att sedan sälja vidare dem.

B2 Folkets Bio
Styrelsen beslutar att samarbeta med Folkets Bio och att eventgruppen med Levi,

Lollo, Fredrika och Matilda skapas.



B3 Skrivartävlingen
Styrelsen beslutar att Jazz och Stina läggs till i planeringsgruppen för

skrivartävlingen.

Övriga Punkter:
Salina informerar om HumSeks otroliga pubquiz på Rött (kom!).
Fredrika informerar om HumSeks stormöte 16:15 den 24e oktober.
Filippa fick ett mejl idag. Hon informerar om att kåren anordnar humorkväll den 27

oktober och ett öppet hus den 9 november.
Valdemar tänker gå ur styrelsen på grund av att han engagerar sig så otroligt mycket

inom Humsek. Han kommer jättegärna på AW-n som han självklart blir inbjuden till.

F4 Möte avslutas

Underskrifter
Ordförande:

Sekreterare:

Justerare:


